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Protokół Nr XXIII/2016 

z XXIII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 27 czerwca  2016 r. w siedzibie Urzędu Miejskiego w Strykowie  

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 Ad pkt. 1 Otwarcie obrad XXIII  Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica o godz. 10.05 otworzył 

XXIII sesję  i po powitaniu wszystkich obecnych na sali stwierdził, że zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu 

rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

 

Ad pkt. 2 Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej  w Strykowie. 

 

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad Wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie  Andrzejowi Pożarlikowi. 

 

Ad pkt. 3  Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad XXIII sesji: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XXII  sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 30 

maja  2016 r. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa z działalności w okresie między sesjami. 

7. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

8. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu wraz ze sprawozdaniem z  

działalności finansowej  Gminy Stryków za rok 2015 i  udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Strykowa z tego tytułu: 

a) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza 

Strykowa sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2015 rok, 

b) przedstawienie Uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie opinii dotyczącej 

wykonania budżetu Gminy Stryków za 2015 rok i wniosku w sprawie 

absolutorium dla Burmistrza Strykowa, 

c) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej z dnia 16 czerwca 2016 r.  w sprawie wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie  o udzielenie  absolutorium 

Burmistrzowi Strykowa, 

d) jawna debata budżetowa, 
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e) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego  Gminy Stryków wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu za rok 2015, 

f)  podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Strykowa z tytułu wykonania budżetu za rok 2015. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie : 

a) zmian budżetu i zmian  w budżecie Gminy Stryków na rok 2016, 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2023, 

c) w sprawie wyrażenia woli sprzedaży nieruchomości stanowiących własność 

Gminy Stryków, 

d) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z 

dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Stryków, 

e) w sprawie  sprzedaży na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej 

samodzielnego lokalu mieszkalnego stanowiącego własność gminy, 

f) w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Stryków,   

g) w sprawie przyjęcia zasad udzielania dotacji celowej na zadania związane z 

usuwaniem wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Stryków. 

10. Interpelacje i zapytania. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Miasta Strykowa w imieniu Burmistrza zgłosiła 

wniosek o wprowadzenie do porządku obrad XXIII sesji projektu uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Stryków na obszarze wsi Bratoszewice. 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków w imieniu Burmistrza zgłosiła wniosek o 

wprowadzenie do porządku obrad XXIII sesji następujących projektów uchwał: 

 w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na 2016 rok, 

 w sprawie określenia maksymalnej wysokości poręczeń udzielonych przez 

Burmistrza Strykowa w roku budżetowym 2016 . 

Głosowanie nad poszerzeniem porządku  obrad: 15 głosów za bez głosów przeciwnych i 

0 głosów wstrzymujących się  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica przedstawił porządek obrad po 

zmianie: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XXII  sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 30 

maja  2016 r. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa z działalności w okresie między sesjami. 

7. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 
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8. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu wraz ze sprawozdaniem z  

działalności finansowej  Gminy Stryków za rok 2015 i  udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Strykowa z tego tytułu: 

a) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza 

Strykowa sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2015 rok, 

b) przedstawienie Uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie opinii dotyczącej 

wykonania budżetu Gminy Stryków za 2015 rok i wniosku w sprawie 

absolutorium dla Burmistrza Strykowa, 

c) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej z dnia 16 czerwca 2016 r.  w sprawie wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie  o udzielenie  absolutorium 

Burmistrzowi Strykowa, 

d) jawna debata budżetowa, 

e) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego  Gminy Stryków wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu za rok 2015, 

f)  podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Strykowa z tytułu wykonania budżetu za rok 2015. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie : 

a) zmian budżetu i zmian  w budżecie Gminy Stryków na rok 2016, 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2023, 

c) w sprawie wyrażenia woli sprzedaży nieruchomości stanowiących własność 

Gminy Stryków, 

d) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z 

dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Stryków, 

e) w sprawie  sprzedaży na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej 

samodzielnego lokalu mieszkalnego stanowiącego własność gminy, 

f) w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Stryków,   

g) w sprawie przyjęcia zasad udzielania dotacji celowej na zadania związane z 

usuwaniem wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Stryków, 

h) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi 

Bratoszewice, 

i) w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na 2016 rok, 

j) w sprawie określenia maksymalnej wysokości poręczeń udzielonych przez 

Burmistrza Strykowa w roku budżetowym 2016 . 

10. Interpelacje i zapytania. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

Ad pkt. 4 Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Do pracy w  Komisji Uchwał i Wniosków zgodę wyrazili następujący radni: 

1) Jarosław Włodarczyk, 

2) Krzysztof Bandurowicz ,  

3) Marek Gierat. 
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Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w  w/w składzie:  

13 głosów za bez głosów przeciwnych i 2 głosy wstrzymujące się. 

 

Ad pkt. 5 Zatwierdzenie protokołu z XXII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

która odbyła się w dniu  30 maja 2016 r. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag  do protokołu z XXII  sesji podczas obrad XXIII sesji nie zgłoszono. 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XXII  sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosy  wstrzymujące  się  

 

Ad. pkt. 6 Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między sesjami. 

 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa w tym punkcie obrad oddał głos Panu 

Ryszardowi Nowakowskiemu Przewodniczącemu Zarządu Związku Międzygminnego            

,, BZURA ʼʼ . 

Pan Ryszard Nowakowski przedstawił Projekt Realizowany przez Związek Międzygminny 

„BZURA” i poinformował m.in., że obejmuje on budowę Regionalnego Zakładu 

Zagospodarowania Odpadów Komunalnych w miejscowości Piaski Bankowe, gmina 

Bielawy, powiat łowicki. Jako wariant technologiczny wybrano mechaniczno-biologiczne 

przetwarzanie odpadów (MBP).RZZOK obsługiwał będzie 20 gmin należących do Związku 

Międzygminnego „Bzura” zamieszkiwanego na koniec 2012 r. przez 149 407  mieszkańców. 

Regionalny Zakład Zagospodarowania Odpadów Komunalnych w Piaskach Bankowych 

będzie składał się z następujących segmentów technologicznych: 

 sortownia odpadów komunalnych zmieszanych o przepustowości ok. 50 000 Mg/rok 

(praca na 2 zmiany), wraz z linią sortowania (doczyszczania) odpadów surowcowych 

tzw. surowców wtórnych (ok. 5.000 Mg/rok), która doczyszcza odpady w momencie, 

kiedy nie są podawane odpady zmieszane lub w wydzielonym dodatkowym czasie 

pracy, 

 sortownia odpadów komunalnych zmieszanych zakończona odbiorem tzw. 

pre RDF (tj. wysokokalorycznych frakcji odpadów), z możliwością dalszej rozbudowy 

hali i ustawienie w niej linii do wytwarzania paliwa alternatywnego (ok.10.000 

Mg/rok), 

 instalacja do stabilizacji/kompostowania odpadów o przepustowości ok. 22.000 

Mg/rok – Zadaszona kompostownia z bioreaktorami z podwójnym system 

oczyszczania powietrza ( biofiltrami ), plac dojrzewania stabilizatu/kompostu, plac 

gotowego stabilizatu/kompost,. 

 kwatery składowania odpadów innych niż niebezpieczne i obojętne, 

 segment rozdrabniania gruzu budowlanego, 

 segment odbioru odpadów od dostawców indywidualnych, 

 segment magazynowania odpadów do produkcji paliwa pre RDF oraz boksy na paliwo 

pre RDF, 

 segment magazynowania odpadów niebezpiecznych w mobilnych kontenerach, 

 segment napraw pojemników i urządzeń, 
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 segment przyjmowania odpadów od dostawców indywidualnych (mieszkańców), 

 uzupełniające obiekty infrastruktury. 

Uzupełnieniem prac budowlanych jest zakup maszyn i urządzeń  przewidzianych do obsługi 

zakładu, w tym: kompaktora, przerzucarki, rębarki do gałęzi, ładowarki teleskopowej i 

kołowej, łyżki do mieszania odpadów, wózka widłowego, myjki najazdowej kół i podwozi 

oraz stacji meteorologicznej. Wszystkie odpady z terenu gmin należących do Związku 

Międzygminnego „BZURA” zbierane będą przez firmy transportowe (śmieciarki)  i w myśl 

obowiązujących przepisów prawa  będą dostarczane do Regionalnej Instalacji Przetwarzania 

Odpadów Komunalnych ( tzw. RIPOK-u ). W najbliższym czasie Związek planuje przejąć od 

Gmin system gospodarki odpadami w celu obniżenia kosztów realizacji usługi wywozu 

śmieci. Tam przywożone odpady zostaną zważone, zarejestrowane i zinwentaryzowane w 

systemie komputerowym, a następnie skierowane w odpowiednie miejsca wyładunku 

odpadów (sortownia, kompostownia, punkt demontażu odpadów wielkogabarytowych, plac 

przetwarzania odpadów budowlanych).Proces sortowania odpadów będzie prowadzony w 

sposób automatyczny i zostaną wydzielone m.in. następujące surowce wtórne: papier, karton, 

folia, PET z podziałem na kolory, tworzywa PE/PP, opakowania wielomateriałowe typu Tetra 

Pack, metale żelazne i metale nieżelazne, aluminium oraz komponent do produkcji paliwa z 

odpadów (RDF).Sortowanie odbywać się będzie dzięki zamontowaniu nowoczesnej linii 

technologicznej składającej się z pięciu separatorów optopneumatycznych, separatora 

balistycznego oraz separatorów metali żelaznych i nieżelaznych. RZZOK w Piaskach 

Bankowych zostanie zaopatrzony w najnowocześniejszą linie do segregacji odpadów 

komunalnych, która pozwoli na wydzielanie wszystkich niezbędnych frakcji, które następnie 

poddane zostaną  recyklingowi. W następnej kolejności wydzielone w poprzednim etapie 

surowce doczyszczane będą ręcznie w kabinie sortowniczej, potem formowane zostają w bele 

i magazynowane w specjalnie przygotowanych boksach. Odzyskane w ten sposób surowce 

będą przekazywane odpowiednim firmom do ponownego użycia. Wszystkie odpady 

organiczne, takie jak odpady organiczne powstające w trakcie przygotowywania posiłków 

oraz odpady zielone na przykład: skoszona trawa, liście, gałęzie, chwasty kierowane będą do 

kompostowni celem biologicznego ustabilizowania. 

Kompostowanie dzieli się na 2 procesy: 

 intensywny, zautomatyzowany proces kompostowania w zamkniętych bioreaktorach z 

dwustopniowym oczyszczaniem powietrza poprocesowego, celem zniwelowania 

uciążliwych zapachów, 

 proces dojrzewania w systemie pryzmowym na placu dojrzewania kompostu. 

Niewielki procent odpadów, których nie można w żaden sposób zagospodarować czy poddać 

recyklingowi trafi na kwaterę składowania odpadów.  Nowa kwatera zostanie wyposażone w 

system zabezpieczeń chroniących przed zanieczyszczeniami glebę oraz wody 

powierzchniowe i gruntowe. 

Celem nadrzędny projektu jest zmniejszenie ilości zanieczyszczeń w środowisku, 

wprowadzenie racjonalnej gospodarki odpadami poprzez zwiększenie stopnia segregacji, 

odzysku i recyklingu odpadów, poprawa zarządzania środowiskiem oraz poprawa warunków 

życia mieszkańców i wzrost znaczenia środowiska jako czynnika stymulującego rozwój 

społeczno-gospodarczy, jak również utworzenie nowych 75 miejsc pracy. Regionalny Zakład 

Zagospodarowania Odpadów Komunalnych w Piaskach Bankowych dzięki zastosowaniu 

wysoko rozwiniętej technologii, pozwoli na osiągnięcie wyżej wymienionych progów 

recyklingu, a nawet pozwoli na osiągnięcie poziomów planowanych do osiągnięcia w roku 

2030, już w momencie uruchomienia zakładu. 

Radny Andrzej Janeczko  zauważył z wypowiedzi Przewodniczącego Zarządu Związku 

Międzygminnego  ,, BZURA ʼʼ  wynika, że wszyscy będą płacić jednakową opłatę za odbiór 
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śmieci ustaloną  przez Prezesa tej firmy, na którą gminy nie będą miały wpływu. Poza tym jak 

zostanie zmieniona ustawa o zamówieniach publicznych to znaczy, że nie będzie wybierana 

najtańsza firma? 

Pan Ryszard Nowakowski odpowiedział, że  ustalanie ceny odbioru odpadów jest w 

kompetencji Zgromadzenia,  a każda z gmin posiada w Zgromadzeniu swoich członków ( 

wójtów, burmistrzów )- Gmina Stryków ma dwóch przedstawicieli-  i to przy ich udziale będą 

ustalane stawki. 

Przy wyborze firmy będą brane pod uwagę inne czynniki i kryteria w przetargu tzn. będą 

liczyć się też koszty eksploatacji a nie tylko cena odbioru odpadów. Istotne są ceny prądu , 

paliwa, które przekładają się na ustalana cenę odbioru odpadów. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że w tym roku przy stawce 7 zł 

dokładamy do odbioru odpadów 666 tys. zł z budżetu gminy. Już w tym momencie  

kalkulacja stawki powinna być wyższa. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że już nad tym powinno się pracować bo może odbić się to 

niekorzystnie w przyszłości, bo w miarę upływu czasu ludzie przyzwyczajają się do kosztów. 

Może być tak, że po wybudowaniu zakładu pojawią się inne firmy konkurencyjne i zmusi to 

nas do drastycznych posunięć. Teraz dokładamy z budżetu gminy ale są gminy gdzie ta 

stawka jest jeszcze raz taka duża. Skalkulowanie jednej stawki dla wszystkich gmin zdaniem 

radnego z wielu powodów nie może dojść do skutku. Nas może być stać dołożyć do odbioru 

śmieci ale czy prawo na to pozwoli? 

Jaką kwotą zamknie się budowa inwestycji i co dalej po wybudowaniu? Trwa to kilka lat , 

były zabezpieczone pieniądze i mało się dzieje. 

Pan Ryszard Nowakowski odpowiedział, że koszt wybudowania Zakładu to 70 milionów 

brutto. Związek też jest zniecierpliwiony, że to tak długo trwa ale pewnych procedur nie 

udało się przyśpieszyć. Wg zasady konkurencji pewnym podmiotom zależy na tym żeby to 

się nie odbyło bo ¼ województwa łódzkiego jest obsługiwana przez jeden zakład zajmujący 

się przetwarzaniem odpadów. Na dzień dzisiejszy gminy w przetargach przeważnie  zlecają 

odbiór i sortowanie odpadów. Po wybudowaniu Zakładu chcemy żeby wszystkie śmieci 

trafiały do nas a nie były ,,po drodze ʼʼ sortowane. 

Radny Damian Drzewiecki pytał czy kompletny system odbioru odpadów to będzie system 

zakładu czy będą robiły to firmy zewnętrzne? 

Pan Ryszard Nowakowski odpowiedział, że na początku pewno będą robiły to firmy 

zewnętrzne ponieważ Związek nie ma środków finansowych na zakup sprzętu. Do końca 

2017 roku chcemy zakończyć budowę Zakładu jak również będziemy chcieli odzyskać VAT 

po rozliczeniu całej inwestycji. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że jest pod wrażeniem skali całej inwestycji, której 

wybudowanie jest koniecznością choć na dzień dzisiejszy nikt nie jest w stanie powiedzieć 

jak to będzie funkcjonowało. Powstanie Zakładu będzie z pożytkiem dla wszystkich. 

Radny Łukasz Orłowski pytał kiedy cała inwestycja wystartuje? 

Pan Ryszard Nowakowski odpowiedział, że pożyczka z Wojewódzkiego Funduszu powinna 

być rozliczona do grudnia 2017 roku. Od stycznia 2018 roku powinny zacząć działać 

struktury Związku. Co najmniej pół roku wcześniej  gminy powinny przekazać Związkowi 

uchwały o przekazaniu prowadzenia działalności odbioru śmieci. 

Radny Andrzej Janeczko  mówił, że zgadza się ze stwierdzeniem, że ekologia ważna jest  

ponad wszystko, ale swój mandat zaufania będzie mógł dać wtedy jak zacznie już działać 

Zakład. 

Radny Janeczko pytał ile nasza gmina wpłaca do Związku? 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków mówiła, że w tym roku będzie to 86 tys. zł 

natomiast łączny koszt przypadający na naszą gminę wynosi 1.073 tys. zł i do tego składki 

członkowskie. 
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Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa  mówił, że na początku tej drogi sądziliśmy, 

że tworząc Zakład w ramach Związku Gmin – coś co jest ciałem samorządowym, że będzie 

nam łatwiej uzyskać wszelkiego rodzaju pozwolenia natomiast okazało się , że to firma 

prywatna ma łatwiej uzyskać pozwolenia natomiast my jako samorząd napotykaliśmy od 

początku bariery w postaci uzgodnień.  

Pan Ryszard Nowakowski mówił, że gospodarka odpadami jest zadaniem własnym gminy. 

W roku 2012 weszły w życie przepisy, że gminy samodzielnie nie mogą budować zakładu 

odbioru odpadów tylko w ramach Związku. 

Radny Dariusz Dziewulski pytał jak to będzie funkcjonowało w przypadku wspólnot 

mieszkaniowych i spółdzielni mieszkaniowych? 

Pan Ryszard Nowakowski mówił, że w budynkach wielo lokalowych nie będzie odbiegało 

to od dotychczasowego sposobu działania. 

Radny Łukasz Orłowski pytał czy w Polsce gdzieś jeszcze powstał podobny projekt? 

Pan Ryszard Nowakowski mówił, że w kraju powstało i funkcjonuje około 10 takich 

Związków. 

 

Ad. pkt. 7  

Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji RM z 

działalności w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował o udziale w 

pracach merytorycznych Komisji Rady oraz  pracach w przygotowaniu XXIII sesji rady. 

Radny Grzegorz Kozłowski Przewodniczący Komisji Oświaty i spraw Obywatelskich 

RM w Strykowie poinformował, że Komisja między sesjami odbyła jedno posiedzenie, na 

którym zapoznała się z informacją dot. organizacji roku szkolnego w placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Gminę Stryków w roku szkolnym 2016/2017. 

Radna Anna Ślęzak Przewodnicząca Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego RM w 

Strykowie poinformowała, że Komisja na posiedzeniu w m-cu czerwcu 2016 r. opiniowała 

projekty uchwał oraz ustaliła plan pracy na II półrocze 2016 r. 

Radny Sylwester Kacprzak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM w Strykowie 

poinformował, że Komisja na posiedzeniach w m-cu czerwcu zajmowała się analizą 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy za rok 2015 oraz wypracowała wniosek o 

udzielenie absolutorium Burmistrzowi Strykowa z tego tytułu. Na jednym z posiedzeń 

Komisja ustaliła plan pracy na II półrocze 2016 r.  

Radny Karol Lenart Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury RM w 

Strykowie poinformował, że Komisja na posiedzeniu m-cu czerwcu 2016 r. wysłuchała 

informacji dot. realizacji inwestycji z zakresu ochrony środowiska oraz opiniowała projekty 

uchwał. 

Ad. pkt. 8  

Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu wraz ze sprawozdaniem z  

działalności finansowej  Gminy Stryków za rok 2015 i  udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Strykowa z tego tytułu: 

a) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza 

Strykowa sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2015 rok, 

 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków odczytała Uchwałę Nr I/58/2016 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 25 kwietnia 2016 r. w 

sprawie opinii o sprawozdaniu Burmistrza Miasta-Gminy Stryków z wykonania budżetu za 

2015 rok. 
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b) przedstawienie Uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie opinii dotyczącej 

wykonania budżetu Gminy Stryków za 2015 rok i wniosku w sprawie 

absolutorium dla Burmistrza Strykowa, 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie radny 

Sylwester Kacprzak przedstawił Radzie Miejskiej w Strykowie Uchwałę Nr 1/2016 Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 7 czerwca 2016 r. w sprawie wniosku 

dotyczącego udzielenia absolutorium Burmistrzowi Strykowa za rok 2015. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedłożył Radzie Miejskiej w Strykowie wniosek w 

sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Strykowa za rok 2015. 

c) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej z dnia 16 czerwca 2016 r.  w sprawie wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie  o udzielenie  absolutorium 

Burmistrzowi Strykowa, 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie radny Sylwester 

Kacprzak odczytał Uchwałę Nr I/121/2016 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Łodzi z dnia 16 czerwca 2016 roku w sprawie wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta – 

Gminy Stryków za 2015 rok. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej: 

,, Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Strykowie po dokonaniu analizy sprawozdania z 

wykonania budżetu Gminy Stryków za 2015 rok wraz z informacją o stanie mienia,  

sprawozdania finansowego za 2015 rok oraz po zapoznaniu się  z opinią RIO w Łodzi , 

pozytywnie opiniuje przedłożone sprawozdania i wnioskuje o udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Strykowa  z tytułu wykonania budżetu roku 2015 ʼʼ.  

 

d) jawna debata budżetowa, 

W debacie budżetowej głos zabrali: 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa zwracając się do zebranych na XXIII sesji 

mówił, że 2015 rok był kolejnym dobrym rokiem dla Gminy Stryków gdzie zrealizowanych 

zostało prawie 100 inwestycji o zróżnicowanym stopniu trudności jednak wymagających 

dużego wkładu pracy  ze strony zarówno pracowników Urzędu jak i jednostek 

organizacyjnych i jednostek pomocniczych Gminy Stryków. Burmistrz podkreślił, że jest to 

olbrzymi wysiłek wszystkich służb, za który serdecznie podziękował wszystkim 

zaangażowanym w realizację budżetu a szczególnie Pani Skarbnik i radzie, że udało się 

zrealizować to co zostało zaplanowane. 

Burmistrz mówił, że Gmina Stryków nie jest jeszcze na tym etapie gdzie zastanawiamy się na 

co wydawać środki finansowe w budżecie tylko ciągle mamy potrzeby , o których wszyscy 

wiemy. Po to aby takie budżety pojawiały się to jest wynik współpracy  wszystkich jednostek 

i pracowników Urzędu oraz akceptacji rady. Wydatki majątkowe na poziomie 32,3% to jest 

najwyższy wynik dochodów ogółem od czasu reaktywowania samorządów dlatego jeszcze 

raz wszystkim serdecznie dziękuję za osiągnięcie takiego wyniku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie radny Paweł Kasica złożył gratulacje z 

tytułu wykonania budżetu za 2015 rok Burmistrzowi  i Pani Skarbnik Barbarze Walak , która 

trzyma finanse w naszej Gminie twardą ręką oraz wszystkim pracownikom Urzędu, którzy 

przyczynili się swoją ogromną pracą do osiągnięcia tak wysokiego wskaźnika. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że chce aby to co powie zostało odebrane pozytywnie. 

Żadnych pytań radny podkreślił, że nie będzie uzasadniał. Radny Walczak nawiązał do 

wypowiedzi Burmistrza i Przewodniczącego rady o szczególnych zasługach Pani Skarbnik  w 
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realizacji tego budżetu i zapytał czy to jest ostatnie sprawozdanie z wykonania budżetu 

przygotowane przez panią Skarbnik? 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków odpowiedziała, że tak. 

Radny Bogdan Walczak stwierdził, że dlatego będzie głosował za. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił o tym, że rok temu wstrzymał się w głosowaniu nad 

udzieleniem absolutorium Burmistrzowi z tych samych powodów dla których radny Andrzej 

Janeczko głosował za i twierdził wówczas, że radnym został w 2014 roku, że ten budżet 

sporządzała rada poprzedniej kadencji, ma zbyt mało danych co do realizacji tego budżetu, ale 

żeby było elegancko zagłosował za przyjęciem sprawozdania z wykonania budżetu. Radny 

Bandurowicz mówił, że wówczas wstrzymał się od głosu. Dziś natomiast ten budżet roku 

2015 tworzyła już rada obecnej kadencji. Radny mówił, że ma mieszane uczucia przy 

głosowaniu bo poza sprawami ,, cyfrowymi ʼʼ budżetu  są jeszcze inne sprawy, które rzutują 

na ocenę Burmistrza  i podkreślił, że nie ma zaplanowanego sposobu głosowania: czy podejść 

do tego czysto literalnie tak jak jest zapisane w uchwale czy ocenić działania Burmistrza 

całościowo. Podchodząc do tych spraw bardzo emocjonalnie  nie ma zaplanowanego sposobu 

głosowania. Jeżeli wstrzymuje się od głosu to nie znaczy, że ocenia negatywnie bądź też 

pozytywnie ale ma pewne wątpliwości. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że wie , że jego poprzednią wypowiedź Pani Skarbnik 

odebrała właściwie, ale żeby ktoś nie pozostawał w domysłach dodaje, że wielokrotnie 

podczas sesji absolutoryjnych zwracał uwagę na fachowość i inteligencję zawodową Pani 

Skarbnik i to , że jest niezastąpiona. Dlatego też wielokrotnie pytał czy zmieni się sposób 

konstrukcji budżetu bo to pociągałoby za sobą również sposób jego realizacji. Radny mówił, 

że będzie szkoda kiedy nie będzie Pani Skarbnik bo jest jedyną osoba, która może 

zagwarantować bezpieczeństwo budżetu mimo pewnych uchybień, które występują w każdej 

dziedzinie zawodowej. Radny życzył Pani Skarbnik wszystkiego dobrego w życiu osobistym. 

Radny Damian Drzewiecki podziękował Panu Burmistrzowi i pani Skarbnik  za 

wypracowanie wysokiego wskaźnika , co zostało zauważone przez Komisję Rewizyjną jak i 

też Regionalną Izbę Obrachunkową w Łodzi przy ocenie sprawozdania z wykonania budżetu 

za 2015 rok. Radny mówił, że życzyłby Gminie żeby ten wskaźnik został utrzymany, co nie 

jest takie łatwe.  

Radny Andrzej Janeczko mówił, że odnosząc się do wypowiedzi radnego Walczaka, 

wstrzymanie się od głosu nie wchodzi w grę i byłby hipokrytą gdyby nie podziękował radzie 

,Pani Skarbnik i Panu Burmistrzowi za środki  finansowe przekazane jego okręgowi, które 

zostały dobrze spożytkowane. 

Radny Sylwester Kacprzak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Strykowie mówił o tym , że Komisja Rewizyjna głęboko analizowała sprawozdanie z 

wykonania budżetu na trzech swoich posiedzeniach  i rzetelnie je oceniła. Dlatego Rada 

Miejska w Strykowie otrzymała wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Strykowa sporządzony z pełną rozwagą. Wszelkie wątpliwości 

jakie pojawiły się podczas dokonywania analizy sprawozdania z wykonania budżetu za 2015 

rok zostały na bieżąco wyjaśnione. 

Komisja Rewizyjna oprócz analizy sprawozdania z wykonania  budżetu za 2015 rok pełniąc 

funkcję kontrolną zajmowała się kontrolą w jednostce organizacyjnej Gminy. 

Więcej głosów w jawnej debacie budżetowej nie było. 

e) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego  Gminy Stryków wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu za rok 2015 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie radzie w/w projekt 

uchwały. 
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Głosowanie nad projektem uchwały : 15 głosów za bez głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się   

f)  podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Strykowa z tytułu wykonania budżetu za rok 2015 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie radzie w/w projekt 

uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały : 15 głosów za bez głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się. 

Ad. pkt. 9  

Na sali obrad nieobecny radny Karol Lenart. 

Podjęcie uchwał w sprawie : 

a) zmian budżetu i zmian  w budżecie Gminy Stryków na rok 2016, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących  się  
 

 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2023, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos  wstrzymujący  się  
 

c) w sprawie wyrażenia woli sprzedaży nieruchomości stanowiących własność 

Gminy Stryków, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących  się  
 

d) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z 

dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Stryków, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących  się  
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e) w sprawie  sprzedaży na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej 

samodzielnego lokalu mieszkalnego stanowiącego własność gminy, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14      głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących  się  

 

f) w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Stryków,   

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosy wstrzymujące  się  

 

g) w sprawie przyjęcia zasad udzielania dotacji celowej na zadania związane z 

usuwaniem wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Stryków, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący  się  

 

h) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi 

Bratoszewice, 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa przedstawiając niniejszy projekt uchwały 

mówił, że podjęcie uchwały pozwoli na rozwiązanie spraw komunikacyjnych  na ul. Zatorze 

w Bratoszewicach i ulicy biegnącej wzdłuż torów kolejowych. Poczyniliśmy już pierwsze 

kroki dokonując zmiany w studium i pojęcie dziś uchwały o przystąpieniu do zmiany plany 

pozwoli na kontynuowanie prac planistycznych. 

W ramach modernizacji linii kolejowej  zostają wyłączone dwa przejazdy kolejowe co będzie 

utrudnieniem dla mieszkańców z dojazdem do pól. Chcemy zachować przejazd kolejowy 

pomiędzy Bratoszewicami a Wyskokami w związku z tym uznaliśmy, że możemy przystąpić 

do tych prac. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa w uzupełnieniu wypowiedzi 

Burmistrza poinformował, że chodzi nam o drogę wzdłuż torów kolejowych ponieważ 
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otworzyła się furtka porozumienia z PKP i tereny do tej pory zamknięte mogą na zasadzie 

porozumienia być nabywane i wykorzystywane  przez Gminę. Chcemy wykorzystać te 

możliwość i poprowadzić drogę w śladzie obecnie istniejącej jeżeli na to teren pozwoli jeżeli 

nie to wykorzystać możliwość pozyskania od właścicieli prywatnych od przecięcia drogi z 

przejazdem kolejowym w Woli Błędowej do miejscowości Wyskoki, wskazanej jako kraniec 

opracowania tego planu. Ułatwiłoby to funkcjonowanie mieszkańcom naszej gminy. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14      głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących  się  

 

i) w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na 2016 rok, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14      głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących  się  
 

j) w sprawie określenia maksymalnej wysokości poręczeń udzielonych przez 

Burmistrza Strykowa w roku budżetowym 2016  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14      głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących  się  

Ad. pkt. 10 Interpelacje i zapytania. 

 

Radny Bogdan Walczak mówił o tym, że: 

1) jakaś osoba wykorzystała jego dane osobowe do złożenia skargi na działalność domu 

kultury w Strykowie i na straż. Radny powiedział, że będzie walczył o to aby 

odpowiednie instytucje doszły do tego, kto to zrobił. Radny mówił, że  będzie na 

bieżąco informował o tym jak pojawią się jakieś informacje w tej sprawie, 

2) przy wejściu na parking przy targowisku  należy naprawić nierówny wjazd i chodnik, 

3) czy generalna dyrekcja udzieliła odpowiedzi na temat  modernizacji wjazdów na ul. 

Warszawskiej? 

Radna Marzena Skwarko ponownie zgłosiła prośbę o naprawę pobocza w Anielinie 

Swędowskim na ul. Swędowskiej. 

Radna pytała czy przy Przedszkolu Sióstr Służebniczek na ul. Warszawskiej  jest możliwość 

postawienia osoby przy przejściu dla pieszych, która pomagałaby przechodzić rodzicom z 

dziećmi ? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że zastanowi się nad wprowadzeniem 

jakiegoś rozwiązania w tej sprawie. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił o  sprawie słupów telefonicznych w chodniku w 

Tymiance. W ubiegłym miesiącu samochód ,, skosił ʼʼ jeden ze słupów na chodniku, 
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pozostały po nim metalowe pręty nie usunięte do dnia dzisiejszego, które stwarzają 

zagrożenie ( potłukło się o te pręty dziecko).W ubiegłym tygodniu samochód ciężarowy 

zerwał napowietrzną  linię telefoniczną ( po ściętym słupie podwieszono ja na drzewie) , 

kabel leżał na długości ok.200 m. Proszę żeby służby Urzędu zainteresowały się tą sprawą. 

Radny Bandurowicz pytał na jakim etapie jest sprawa drogi gminnej w Tymiance pomiędzy 

prywatnymi posesjami, którą zgłaszał dużo wcześniej, kiedy można oczekiwać zakończenia 

tej sprawy. Zdaniem radnego sprawa trwa już dwa lata a to jest zdecydowanie za długo. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odnośnie drogi mówił, że geodeta otrzymał 

zlecenie, sprawa jest w trakcie. 

Radny Andrzej Janeczko mówił o tym , że Komisja Budżetu zdecydował aby złożyć wizytę 

w przedszkolu samorządowym i zobaczyć jak wyglądają sporne okna. Wizyta odbyła się przy 

udziale przedstawiciela Gminy i dyrektora przedszkola. Stan przedszkola wg radnego jest dziś 

taki, że wszyscy powinni się pochylić nad tą sprawą. W przedszkolu jest zaduch – brak 

możliwości przewietrzenia, świetlik nie chroni przed słońcem. Nie był do tej pory podjęty 

temat budowy placu zabaw dla dzieci. Należałoby przeznaczyć z budżetu jakieś pieniądze i 

poprawić wszystkie te usterki. Na przyszłość należałoby zaostrzyć kryteria odbioru takich 

inwestycji. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że Gmina czeka na 

rozstrzygniecie sprawy w sądzie. Główny projektant obecnego przedszkola  zmarł. Trudno 

przewidzieć jak firma, która wygra przetarg spełni się w realizacji zadania a wygrywa ta , 

która proponuje najniższą cenę. Nie mniej jednak projekt przedszkola na bieżąco był 

konsultowany z tymi, którzy go użytkują. Okazało się, że nie można w 100% polegać na 

takiej ocenie. 

Dotychczasowy sprzęt na placu zabaw zużył się i nie wątpliwie trzeba będzie go wymienić. 

 

Ad. pkt. 11 Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Radny Dariusz Dziewulski w nawiązaniu do wypowiedzi radnego Janeczko mówił, że drzwi 

ze względu na soją szerokość są za ciężkie i dlatego opuściły się. Na dachu na skutek złej 

wentylacji skrapla się woda. Należałoby dokonać przeglądu całego budynku.    

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że przeglądami zajmują się 

kierownicy obiektów, którzy posiadają książkę obiektu i wiedzą jakiego przeglądu i w jakim 

czasie należy dokonywać. 

Radny Bogdan Walczak mówił o sytuacji na skrzyżowaniu w Sierżni , gdzie w ostatnim 

czasie miał miejsce groźny wypadek. Należałoby na tym skrzyżowaniu zdaniem radnego 

wprowadzić jakieś inne oznakowanie zapobiegające takim zdarzeniom i wypadkom 

śmiertelnym, które też tam miały miejsce. Zainstalowanie spowalniaczy na ul. Targowej w 

Strykowie tylko częściowo hamuje ruch bo już na wysokości ul. Cmentarnej samochody jadą 

z dużą prędkością, a przecież ul. Targowa jest częścią tej drogi. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że zwrócimy się do Starostwa 

Powiatowego w Zgierzu o rozważenie możliwości oznakowania skrzyżowania w Sierżni w 

celu zapobieżenia wypadkom. 

Burmistrz mówił, że wnioski dotyczące zainstalowania spowalniaczy na drogach mają być 

poparte uchwałą zebrania wiejskiego w innym przypadku nie będą brane pod uwagę i 

procedowane ponieważ zdarzają się sytuacje, że wpłynęły wnioski , my je przyjęliśmy, Rada 

Bezpieczeństwa zaakceptowała , zaczynamy realizację i pojawiają się głosy przeciwne 

mieszkańców w tym momencie. W związku z tym bez uchwały zebrania sołeckiego nie będą 

wnioski brane pod uwagę. 
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Radny Łukasz Orłowski  w odniesieniu do wypowiedzi radnego Walczaka mówił, że może  

dobrze byłoby wynajmować fotoradar  lub zakupić urządzenie rejestrujące a nagrania odsyłać 

do Policji. 

Co do przedszkola radny mówił, że może lepszym rozwiązaniem byłaby budowa nowego 

przedszkola o czym można pomyśleć przy budowie kompleksu szkolno-sportowego. 

Plac zabaw w przedszkolu- można wprowadzić rozwiązanie i zlikwidować parking na terenie 

przedszkola o czym już kiedyś komisja rady dyskutowała. 

 

Ad. pkt. 12 Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Na posiedzeniu w dniu 27 czerwca 2016 roku Komisja Uchwał i Wniosków nie przyjęła 

wniosków. 

 

Ad. pkt. 13 Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XXIII  sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  o godz. 13.05 dokonał 

zamknięcia sesji mówiąc: ,, zamykam dwudziestą trzecią sesję Rady Miejskiej w Strykowie ˮ. 

Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała: Z. Kubiak 

 

 

 

                  

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w 

Strykowie    

                                   Paweł Kasica 

 

 

 

 


